

SECO INDUSTRIES

Hall A7 Booth 7005



SECO INDUSTRIES

ZA du Borrey
134 rue du Molard aux Biches
Martignat
01101 OYONNAX CEDEX
France
Ph.: +33 (0)4 74 76 02 22
Fax: +33 (0)4 74 76 16 27

Franck PERNET

General Manager
Cel.: +33 (0)6 89 75 75 48
f.pernet.seco@gmail.com

SECO INDUSTRIES are located in the Rhône-Alpes region, in the heart of the Plastics Valley, centre of the French plastics industry and plastic mould manufacturers.

Founded in 1960, first to deal with the blow moulding and connectics industry, Seco Industries have continuously grown, providing their particular 'know how' in various fields such as: built components, automotive, connectics, optics, household appliances.

The company is one of the leader in the conception and manufacture of:

- Very precise tools for injection,
- Bi- and tri-injection moulds with rotating and cube technology,
- Moulds with high finishing cavity,
- Insert moulding.

Seco Industries's team is a proactive partner, attentive to its customers.

SECO INDUSTRIES befindet sich in der Region Rhône-Alpes im Herzen der „Plastics Vallée“, Zentrum der französischen Kunststoffindustrie und Werkzeugfertigung für den Kunststoffbereich.

Seco Industries wurde 1960 gegründet, ursprünglich um den Bereich Blasverfahren und Verbindungstechnik zu bedienen. Die Firma hat sich kontinuierlich entwickelt und seine Kompetenzen in zahlreichen Sektoren eingebracht: Bau-, Automobilindustrie, Verbindungstechnik, Haushaltsgeräte, Optik.

Seco Industries gehört zu den Marktführern in der Entwicklung und Fertigung von Präzisionsformen mit innovativen Technologien wie:

- 2K / 3K drehbare Werkzeuge und Würfelwerkzeuge,
- Formen mit hochglanzpolierter Oberfläche,
- Umspritzen von Inserts.

Das Team von Seco Industries ist ein aktiver Partner, der auf seine Kunden eingeht.

